



14/11/23

## **Summer Festival Update**

### **Family Contributions**

As part of the Summer Festival, we ask all our parents in the school to help contribute towards the event by donating a specific item. Please see the list below for what we kindly ask for you to bring:

**Years 0 – 3:** A 170g-200g bag of wrapped lollies to be used for the lolly leis. This could include Fruit Burst, Lolly Scramble, Minties etc, it just needs to have a wrapper.

**Years 4 – 6:** A 160g – 250g block of chocolate for the chocolate trailer. This can be any flavour, for example Nestle, Whittakers, Cadbury etc.

Please drop these off to your child's teacher this week, with the final day for drop-off being **Monday 20th November**.

### **Bake Sale**

We will also be holding a **Bake Sale** at the Summer Festival. Every family in the school will be given a cake box to take home with them. You can either choose to bake something (biscuits, cupcakes, fudge, cake, slice, anything you like!) or if you're not a baker, you can choose to pay \$10 instead of bringing in baked goods, this can be paid into Kindo. Please return your unused boxes back to the office if you are not baking. The cake boxes will be handed out closer to the Summer Festival date, and these need to be dropped off on the **morning of Friday 8<sup>th</sup> December**.

### **Volunteers**

We would also **love some volunteers for the Summer Festival**, this could include working on a stall for an hour, helping set up or pack down the event, being a runner, helping on the ticket stand, and any number of other volunteer roles we have. Please contact us at [greenhitheschoolpta@gmail.com](mailto:greenhitheschoolpta@gmail.com) if you are able to help, or have any questions.

### **Raffle and Hampers**

We will be holding the popular raffle and hampers again, with ticket presales happening after school closer to the date. You can help by either donating prizes for our raffle or hampers, or sponsoring some big ticket items.

Hamper donations can be large or small, for example if you have a spare bottle of wine or an unused gift, please consider dropping this into the office to donate to the hamper.

### **Arts and Craft Market**

This year we're excited to be including an Arts and Crafts Market. If you would like the opportunity to market your artwork, skincare, artisanal foods, homewares, jewellery, fashion,

hand crafts or something else fabulous and unique to you, then please get in touch about having a stall.

And lastly, don't forget to visit our **Facebook page** ([www.facebook.com/GreenhitheSchoolPTA](http://www.facebook.com/GreenhitheSchoolPTA)) where we will be showcasing all the awesome stalls, activities, food and performances at the Summer Festival!

We will be sending out more information closer to the date about the program of events, how it works with tickets and cash and what to bring, but we look forward to spending a fun afternoon together celebrating another year!

**Kind Regards,**

**Greenhithe School PTA**



### 夏季音乐节家庭捐赠通知

作为夏季音乐节的一部分，学校请求所有家长通过捐赠特定物品来为该活动做出贡献。请参阅下面的列表，了解学校需要的物品：

0-3 年级：一袋 170g-200g 的包装好的糖，用于制作糖果花环。这可能包括水果糖、混合糖果、薄荷糖等，但需要每颗糖果有独立包装纸。

4-6 年级：一袋 160 克 - 250 克巧克力块用于准备巧克力拖车。这可以是任何口味，例如雀巢、Whittakers、吉百利等。

请于本周将这些捐赠物品交给您孩子的班级老师，最后截止日期为 11 月 20 日星期一。

### 烘焙义卖

我们还将在夏季音乐节期间举办烘焙义卖活动。学校的每个家庭都会收到一个蛋糕盒，学生会带回家。你可以选择烘焙一食物，包括：饼干、纸杯蛋糕、软糖、蛋糕、切片面包等等，任何你喜欢的东西！如果您不擅长烘焙，你可以选择支付 10 纽币给学校，这可以通过Kindo 操作。如果您不打算烘焙，请将未使用的盒子退回办公室。蛋糕盒将在临近夏季音乐节前分发，需要在 12 月 8 日星期五早上送回学校。

## 志愿者

我们还希望在夏季音乐节上有一些家长志愿者，这可能包括在摊位上工作一个小时，帮助安排或收拾活动，担任协调员，在售票处帮忙，以及我们拥有的任何其他志愿者角色。如果您能够提供帮助或有任何疑问，请通过 [greenhitheschoolpta@gmail.com](mailto:greenhitheschoolpta@gmail.com) 联系我们。

## 抽奖和礼篮

我们将再次举办广受欢迎的抽奖活动和礼篮，门票预售将在临近夏季音乐节的放学时间进行。您可以通过赞助一些奖品或礼篮来帮助抽奖活动。

礼篮捐赠可大可小，例如，如果您有一瓶备用酒或未使用的礼物，请考虑将其放入办公室以捐赠给礼篮。

## 工艺品售卖摊位

今年，我们很高兴能够举办艺术和工艺品的售卖。如果您希望有机会推销您的艺术品、护肤品、手工食品、家居用品、珠宝、时装、手工艺品或其他精美且独特的东西，那么请联系我们开设摊位。

最后，不要忘记访问我们的 Facebook 页面 ([www.facebook.com/GreenhitheSchoolPTA](http://www.facebook.com/GreenhitheSchoolPTA))，我们将在那里展示夏季音乐节上所有精彩的摊位、活动、美食和表演！

我们将在临近日期时发送更多有关活动计划、门票和现金如何使用以及携带物品的信息，我们期待着一起度过一个愉快的下午，庆祝即将开启的一年！

此致

敬礼

Greenhithe学校家长教师协会